
Hoolekogu koosoleku protokoll 

Toimumise koht: Linnavere tee 3, Soinaste küla

Algus kell 17.00 ja lõpp 18.45 2.november 2023

Koosoleku juhataja: Kristi Aria ja Alvar Sukk
Protokollija: Kille Elias
Võtsid osa: hoolekogu liikmed Liis Rosin, Ruth Maria Jõgiste, Triin Nõmmistu, Kille Elias, 
Alvar  Sukk,  Kairi  Vasemägi,  Kristel  Võsoberg,  Tõrvandi  Kooli  direktor  Kristi  Aria 
(kutsutud) ja Tõrvandi Kooli õppejuht Jonas Nahkor (kutsutud).
Puudusid: -

Päevakava:
1. Tere tulemast ja tutvumine (direktor).
2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine (direktor).
3. Ülevaade kooli tegevusest (direktor, õpetajate esindaja).
4. Arvamuse avaldamine Tõrvandi Kooli kodukorra kohta (hoolekogu liikmed).
5. Ülevaade plaanidest järgmiseks õppeaastaks (direktor, pidaja esindaja).
6.  Hoolekogu  2023/2024.  õppeaasta  tööplaani  arutelu  -  kuupäevad,  eesmärgid,  teemad 
(hoolekogu esimees).
7. Kohapeal tõstatatud küsimused (hoolekogu esimees).

1. Tere tulemast ja tutvumine 
Direktor Kristi Aria alustab koosolekut ja enda tutvustusega. Edasi tutvustavad ennast kõik 
hoolekogu koosolekul osalevad inimesed:  Jonas Nahkor- õppejuht, kes on seekord vaatleja 
rollis,  Liis  Rosin-  koolipidaja  esindaja,  igapäevaselt  abivallavanem,  Ruth  Maria  Jõgiste- 
õpetajate  esindaja,  2F klassi  klassijuhataja,  Triin  Nõmmistu-  lastevanemate esindaja,  laps 
õpib 2F klassis, Kille Elias- lastevanemate esindaja, lapsed õpivad 1A ja 2F klassis, Alvar 
Sukk-lastevanemate esindaja, laps õpib 2F klassis, Kairi Vasemägi- lastevanemate esindaja, 
laps õpib 2E klassis ja Kristel Võsoberg- lastevanemate esindaja, laps õpib 1D klassis. 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine
Liigutakse  edasi  järgmise  punkti  juurde,  et  hoolekogule  valida  esimees,  aseesimees  ja 
sekretär.  Hoolekogu  esimeheks  valitakse  ühehäälselt  Alvar  Sukk,  aseesinaiseks  Kairi 
Vasemägi ja sekretäriks Kille Elias.

3. Ülevaade kooli tegevusest
Direktor  Aria  alustab  ülevaate  andmist  koolist.  Tõrvandi  kool  on  9-klassiline  põhikool. 
01.09.2023 väljastatud Tõrvandi koolile koolitusluba 1-6.klassi õpetamiseks. Kooli eripära 
on: 1-4.klassini üldõpetus ja kujundav hindamine, insenerioskuste arendamine, 5-9. klassis 
aineõpetus ja hindamine tähesüsteemis. 



Hetkel käib koolis 114 õpilast, on kokku 7 klassi: 4 esimest klassi ja 3 teist klassi. Esimestest 
klassidest 1 on eriklass, kus õpib 6 last. Tavaklasse hoitakse kahe lapse võrra väiksemana, et 
eriklassi lastel oleks võimalik suunduda tavaklassi. 
Tõrvandi koolil on 18 töötajat. Kõik õpetajad vastavad kvalifikatsioonile. Õpetajate keskmine 
vanus on 37 aastat.
Valmis on saanud õppekava ja hindamisjuhend. Sellel aastal on Tõrvandi koolis 4 eelkooli 
klassi, kus käib 60 last. Järgmisel aastal plaanitakse vastu võtta 4 esimest klassi ja 1 eriklass 
ning ilmselt  luuakse ka järgmine aasta siis kolmanda klassi õpilastest 1 eriklass.  Veel on 
plaanis võtta vastu 4-6. klassi õpilasi, nii et vähemalt üks klassikomplekt igas klassis (klass 
avatakse juhul, kui laste arv klassis on minimaalselt 10-15). 
Tõrvandi koolis on 15 huviringi, millest kaks on tasulised. Pikapäevarühmas käib 52 last, 
osad nendest mõnel päeval nädalas. Koolis toimub ka Vanemate Akadeemia, mis on saanud 
vanemate poolt sooja vastuvõtu osaliseks. 
Kool  sai  teate,  et  nende poolt  esitatud Liikuma Kutsuva Kooli  avaldus oli  vastu võetud.  
Valmistutakse liituma ka KIVAga. 
Tegeletakse, et kasvatada kogu meeskonda ühtseks tervikuks.
Koolil  on omad traditsioonid:  iga reedene kooli  ühislaulmine,  16.novembril  toimuv kooli 
sünnipäev, 15.detsembril toimuv jõulumatk.
Direktor tegeleb kooli igapäevaeluga ja samal ajal valmistub ka tulevikuks. Osaleb ehitus 
koosolekutel ja tegeletakse Tõrvandi Kooli tutvustamisega siin elavatele peredele ning ka 
Kambja  valda  kolivatele  uutele  peredele.  Hetkel  võetakse  Tõrvandi  Kooli  vastu  ainult 
Kambja valla lapsi. Direktor tunneb, et kool on ilusti käima läinud ning alguses tekkinud 
mõnele probleemile leiti kiiresti lahendused.

Võtab  sõna  Ruth  Maria  Jõgiste.  Õpetajate  poolt  tulev  info  selline,  et  ollakse  rahul 
töötingimustega,  juhtkond  toetav,  hooliv  ning  lahendustele  orienteeritud.  Samuti  nähakse 
vaeva, et hakata tööle ühtse meeskonnana. Õpetajatel on võimalik valida vajalikke koolitusi. 
Meeldib koolivorm. Veel ollakse rahul kogu meeskonnana valikuga.
Murede kohapealt:

1.  Millal saab valmis köögi remont? Samuti hetkel pole lastel võimalik valida söökide 
vahel, kes nende eest valiku teeb? Eritoit on 90% ajast olemas, aga on olnud ka kordi,  
kus toitu pole kaasa pandud. Vastab Liis Rosin. Hetkel tehtud P. Dussmann Eesti OÜ 
toitlusleping  detsembri  vaheajani.  Lootus  on,  et  jaanuaris  saadakse  kohapeal  olev 
köök valmis. Kui on probleeme söögiga, tuleks pöörduda toitlustaja poole. 

2. Teisena on õpetajatel mure, et kuhu maani peaks vastu tulema lastevanematele, kuhu 
tuleks need piirid tõmmata? ( Hetkel oli probleem kellaaegades) Vastavad Kristi Aria 
ja Liis Rosin. Direktori arvates, kui õpetajatel on tööaeg, tuleb ikkagi vastavalt sellele 
lastega  tegeleda.  Liis  Rosin  ütleb,  et  iga  juhtumi  korral  tuleb  rahulikult  vaadata, 
milline on parim lahendus. Mõlema jutust tuleb kinnitus, et iga kord üritatakse leida 
nii laste kui ka õpetajate suhtes parim lahendus.

4. Arvamuse avaldamine Tõrvandi Kooli kodukorra kohta 
Toimub arutelu kodukorra üle. Kõik esitavad mõne täpsustava küsimus ning tehakse mõni 
väike lauseline muudatus. Seejärel kooskõlastatakse ühehäälselt kodukord.



5. Ülevaade plaanidest järgmiseks õppeaastaks 
Alustab Liis Rosin rääkimist kooli ehitusest. Hetkel kooli ehitus viibib kaks nädalat. Praeguse 
seisuga  loodetakse  maja  kätte  saada  jaanipäevaks,  lepingus  on  kirjas  8.juuni.  On  välja 
kuulutatud ka sisustuse ja mööbli hange. Ehitaja avatud probleemide ja murede osas ning 
üritatakse leida kiireim/parim lahendus.
Direktor jätkab rääkimist  kooli korraldusest. Vajadusel saab ära sisustada 7 klassi hetkel  
olemasoleva mööbliga. Plaanitud järgmiseks aastaks on neli 1.klassi, üks eriklass ning lisaks 
neile 4-6. klassist igast vähemalt üks klassikomplekt. Novembris-detsembris plaanitakse viia 
läbi  kaardistus,  et  palju  on  huvi  lastevanematel  4-6.klassis  käivate  laste  ületoomiseks 
Tõrvandi Kooli. Soovitakse jõuluvaheajaks teadlikud olla, kui suur huvi on. Registreerimine 
1.klassi  avatakse jaanuaris.  Teistesse klassidesse märtsis.  Arvatakse,  et  järgmine aasta on 
umbes terves koolis 250-300 last. Igas klassis maksimaalselt 22 last. Eriklassid on ainult 1., 
2. ja 3. klassis. Suurtemates klassides ei ole planeeritud eriklasse avada. 2025. aastal avatakse 
ka kolmas kooliaste. Aastal 2024 tehakse selleks ettevalmistusi. Arvatakse, et järgneva viie 
aasta jooksul on Tõrvandi Koolis umbes 700 last. 

6. Hoolekogu 2023/2024. õppeaasta tööplaani arutelu - kuupäevad, eesmärgid, teemad 
1. Järgmine koosolek on planeeritud 11.jaanuaril kell 17.00-18.30. Peamine teema kooli 

eelarve  projekti  kooskõlastamine.  Lisaks  jooksvad  ülevaated  kooli  elust/kooli 
ehitusest, lastevanemate/õpetajate mured ja probleemid.

2. Uus koosolek 14.märts  kell  17.00-18.30.  Vahekokkuvõte  koolielust  ning jooksvad 
teemad.

3. Koosolek  planeeritud  9.mai  kell  17.00-18.30.  Teemadeks  planeeritud  arengukava 
kohta arvamuse avaldamine ning selle kooskõlastamine. Samuti kooli palgakorralduse 
põhimõtete kohta arvamuse avaldamine. Lisaks jällegi jooksvad teemad.

Uuel  kooliaastal  arvamuse  avaldamine  koolis  sisehindamise  kohta  ning  samuti  selle 
kooskõlastamine.

7. Kohapeal tõstatatud küsimused
Kairi Vasemägi toob esile, et koolivorm on väga hea ja mõnus ning lastele meeldib, samuti 
ka lastevanematele. Pakub veel välja, et ehk on veel võimalik lisada mõnda elementi riiete 
valikusse, näiteks seelik, müts, peapael, lukuga pusa. Selle kohta küsimustik mingil hetkel, et  
järgmiseks aastaks Fayniga läbi rääkida. 
Samuti tuletab ta meelde hilinemise õppust. Pole siiani toimunud. Direktori poolt lubadus, et 
lähiajal see viiakse läbi.
Hoolekogu  liikmetele  järgnevateks  kordadeks  ülesandeks  koguda  kokku  lastevanemate 
probleemid/mured/rõõmud. 

/allkirjastatud digitaalselt/ /allkirjastatud digitaalselt/
Alvar Sukk Kille Elias
Hoolekogu esimees Sekretär


